
      
 
 

   

Notulen MR vergadering      12 april 2023 

Plaats: op school 
Tijd: 19.30 uur   
 

1. Notulen vorige vergadering van 15 maart 2023. Deze zijn nog niet gedeeld, 
worden volgende keer meegestuurd.   
 

2. Post/ingekomen stukken. Er zijn geen ingekomen stukken.   
 

3. Communicatie ouders.  
Ontwikkeling schoolplein: Ouders die zich aangemeld hadden via 
hulpgevraagd brief zijn uitgenodigd voor 1 mei voor de bijeenkomst over 
het schoolplein. Dan wordt ook bekeken welke subsidiemogelijkheden er 
zijn. De gelden die nog over waren van de tussenschoolse opvang, worden 
door de ouderraad geschonken t.b.v. de ontwikkeling van het schoolplein. 
Concepten zoals bewegend leren worden als voorwaarden meegegeven.  
 

4. Subsidieaanvraag basisvaardigheden. Mede op basis van de uitkomsten 
van het inspectiebezoek, is een subsidieaanvraag ingediend voor taal en 
burgerschapszin. Of het bedrag toegekend wordt, wordt in juni bekend. Het 
bedrag is dan te besteden tot 2025. MR is op de hoogte gesteld van de 
aanvraag. 
  

5. Financieel overzicht. Bert Izaks neemt ons mee in begroting en exploitatie 
2022 en wat dit betekent voor begroting 2023.  
 

6. Evaluatie NPO-middelen. Het team is het er over eens dat het een goede 
keuze is geweest om groep 8 en groep 7 te splitsen. Voor beide groepen 
een positief effect. Voor groep 5 is het sociaal emotioneel wel een goede 
keuze geweest, maar dit vertaalt zich niet zichtbaar in hogere scores.  
 
Bij het wegvallen van de NPO gelden, is de verwachting dat de groepen 
weer gecombineerd moeten worden. Ook voor de leerkrachten is het 
prettig om een enkele groep te hebben. Dit, met de extra handen, levert 
aantoonbaar werkdrukvermindering op.  
 



Begrijpend lezen ondersteuning ingehuurd (om van vak naar vaardigheid te 
gaan). Het team staat nu op het punt om begrijpend lezen te integreren in 
andere vakken, zodat het niet een les op zich is, maar overal in toegepast 
wordt. Dit Is nog wel een discrepantie met de Cito toets. Heeft wel enkele 
jaren nodig om resultaat terug te zien in de toetsen.  
Executieve functies, theoretische kennis hebben we nu in huis. Nu nog 
zoekende hoe in praktijk te brengen.  
Implementatie rekenmethode wordt nu verder in detail met elkaar 
doorgenomen onder begeleiding van adviseur PO-raad. Eigenaarschap 
komt bij leerling te liggen, welke instructie nodig is. Voornemens om 
hybride methode te bekijken om meer te kunnen differentiëren.  
Leerling in beeld voor volgend jaar aangeschaft, is ook verplicht vanuit 
CITO.  

 
7. Werkdrukmiddelen 2022-2023 evaluatie. Middelen zijn ingezet conform 

planning. Met vervroegd uitvallen van collega wegens zwangerschap, is 
leerkracht die voor 1 dag uitgepland was voor extra taken weer ingezet 
voor onderwijs. In 2023/2024 is de verwachting weer terug te gaan naar 4 
groepen.  

 
8. Werkverdelingsplan 2023-2024. Dit is in het team besproken en blijft 

grotendeels gelijk aan vorig jaar. Op basis hiervan wordt formatieplan 
straks gemaakt.  

 
9. Datum volgende vergadering: woensdag 14 juni. OR sluit aan voor 

evaluatie vrijwillige ouderbijdrage na verhoging afgelopen jaar.   
 
10. Rondvraag  

Statiegeld actie Coöp / Plus. Bij overgang naar andere supermarkt is deze 
actie plotseling stop gezet, waardoor tot op heden geld niet ten goede is 
gekomen aan De Keikamp. Jolanda zit hier continu achteraan, dit kost veel 
energie. Staan op punt om te escaleren en ouders in te lichten (en mogelijk 
plaatselijke media).   

 
Inspectierapport wordt informerend gedeeld met MR.  

 
Terugkoppeling n.a.v. vraag van ouders over gescheiden gebruik ingangen 
van de school. Dit punt is besproken in het team en er is afgesproken om 
huidige beleid te behouden om rust en structuur te blijven behouden voor 



de kinderen. Ook omdat bij hoofdingang nu kapstok geplaatst is en die gang 
niet breder is geworden.  

 
Marjan en Rianne waren aftredend en herkiesbaar. Er hebben zich geen 
collega’s en ouders gemeld die zich kandidaat hebben gesteld. Er zijn 
daarom geen verkiezingen nodig en Rianne en Marjan blijven in MR. 


